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Abstract (en)
A method for producing hydrophilic coatings, wherein an aqueous solution or dispersion containing a water-soluble polymer or copolymer A formed
from a monomer of the formula <IMAGE> in which R1 is H or CH3 and R2 and R3 are H, a C1-C4-alkyl group, a benzyl group or a C2-C3-alkanol
group, and a water-soluble crosslinking agent B are applied to the aluminium surface and dried, and the polymer is then crosslinked. In preferred
embodiments of the method, a boehmite layer or a chemical conversion coating, such as a chromate coating, are applied before the polymer coating
is produced and/or a water glass solution is applied to the polymer coating and dried on.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Erzeugung von hydrophilen Überzügen auf Aluminiumoberflächen bringt man auf die Oberflächen eine wässrige Lösung
oder Dispersion auf, die ein aus einem Monomer der allgemeinen Formel <IMAGE> - Wobei R1 = H oder CH3 R2 und R3 = H, eine Alkylgruppe mit
C1 bis C4, eine Benzyl- oder Alkanolgruppe mit C2 - C3 bedeuten, gebildetes wasserlösliches Polymer oder Copolymer A und ein wasserlösliches
Vernetzungsmittel B enthält, trocknet diese auf und vernetzt dann das Polymer. Bevorzugte Ausgestaltungen des Verfahrens sehen vor, vor der
Erzeugung des Polymerüberzuges eine Böhmitschicht oder einen chemischen Konversionsüberzug, wie einen Chromatüberzug, aufzubringen und/
oder auf den Polymerüberzug eine Wasserglaslösung aufzubringen und aufzutrocknen.
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